
27.   Kort   referat   virtuelt   bestyrelsesmøde   d.   9/2   2021   kl.   20-21,30   
  
  

1. Referent   -Mårten   
2. Godkendelse   af   referater.   Det   lange   (bestyrelsesreferat),   og   det   korte   (til   hjemmeside)   

fra   sidste   møde   (nr.   26).   Godkendt   
3. Diskussion   af   hvordan   det   kommende   kursus   Biotekunderviser   skal   afholdes.   Foreslået   

tidspunkt   er   i   december,   med   varierende   tidspunkter   de   følgende   år.    Omfanget   af   
indhold   blev   diskuteret   og   vigtigheden   af   at   der   også   var   tid   til   at   danne   netværk   og   
møde   kolleger   uformelt   blev   understreget.   Enighed   om   at   det   var   vigtigt   at   der   var   fokus   
på   tematiseret   undervisningspraksis,   undersøgelsesbaseret   undervisning   og   forsøg,   der   
var   specielt   egnet   til   at   være   rene   biotek   forsøg.   Arbejdsgruppen,   der   udvikler   
Biotekunderviser   mødet   mødes   igen   den   2   marts.   

4. Dialog   med   fagkonsulenterne.   Diskussion   af   hvordan   vi   kan   udvikle   nationale   standarder   
i   forhold   til   bedømmelse   af   skriftlige   opgaver,   ved   at   lave   kommenterede   elevbesvarelser   
til   lærerens   hæfte.   Ole   og   Mette   informerede   om,   at   UVM   ikke   har   afsat   midler   til   
aflønning   af   opgavekommisionen   til   den   opgave.     
Dernæst   diskussion   af   matematik   krav   i   Bioteknologi.   Forslag   til   en   vejledning,   der   
pointerer   hvad   eleverne   skal   kunne   og   også   hvad   de   ikke   kan   forventes   at   kunne.     
Brug   af   alignmentprogrammer.   Fagkonsulenterne   pointerede,   at   hverken   STX   eller   HTX   
elever   forventes   at   bruge   aligment   programmer   til   eksamen   
SRP   i   biotek.   Fagkonsulenterne   pointerede   at   der   ikke   er   krav   om   empiri   til   SRP’er   i   
biotek,   men   at   det   er   kutyme   at   det   indgår.   

5. Udsendelse   af   spørgeskema   til   BIDs   medlemmer   -   punkt   rykket   til   næste   
bestyrelsesmøde.     

6. Overdragelse   af   bankinformation   til   Anja   (kasserer).   Punkt   rykket   til   næste   møde.   
7. Planlægning   af   BiD   bioinformatik   workshop   2   i   Næstved.   Mads   står   for   praktisk   

planlægning   på   skolen.   Nærmere   kursus   detaljer   samt   møder   planlægges   på   næste   
bestyrelsesmøde.     

8. Evt.   Punktet   funding   rykket   til   næste   bestyrelsesmøde.   
  
  


